

# THEO MISTRAL

ITALIAN KITCHEN  
BY THEO RANDALL

## 矜貴白松露 EXQUISITE WHITE DIAMOND

### FONDUTA DI PARMIGGIANO, UOVO E TARTUFO

Soft poached egg with parmesan fondue sauce, asparagus and white Alba truffle

水煮雞蛋配巴馬芝士汁、蘆筍及阿爾巴白松露

\$388

### PIZZA PECORINO, TALEGGIO E TARTUFO BIANCO

Pizza served with mozzarella, pecorino, taleggio and white Alba truffle

水牛芝士薄餅配羊奶芝士、牛奶芝士及阿爾巴白松露

\$398

### TAGLIATELLE AL TARTUFO BIANCO

Homemade tagliatelle pasta served with butter, parmesan, thyme and white Alba truffle

自家製幼扁麵配牛油、巴馬芝士、百里香及阿爾巴白松露

\$388

### RISOTTO PORCINI E TARTUFO BIANCO

Carnaroli rice served with butter, parmesan, Italian porcini and white Alba truffle

意大利飯配牛油、巴馬芝士、牛肝菌及阿爾巴白松露

\$408

### BISTECCA DI VITELLO AL TARTUFO BIANCO

Pan roasted veal chop served with mashed potato, roasted broccoli, spice jus and white Alba truffle

香煎牛仔扒配薯蓉、西蘭花及阿爾巴白松露

\$598

以上菜式包括 3 克阿爾巴白松露。另加白松露按重量每克 \$90。

All the above dishes are included 3 grams of white Alba truffle.

Extra white Alba truffles are sold by weight at \$90 per gram.

**\*Discount and coupon is not applicable on white truffle menu**

All prices are subject to an additional 10% service charge